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 Høringsuttalelse fra Grimstad Kommunale Foreldreutvalg (KFU)  
 

SKOLESTRUKTUR OG DIMENSJONERING  
AV NYE HOLVIGA BARNESKOLE  

  
 
Situasjonen i Grimstad-skolen er uholdbar. Grimstad Kommunale Foreldreutvalg (KFU) mener 
likhet og kvalitet i Grimstad-skolen må være førende for alle avgjørelser som tas i saken om 
skolestruktur og dimensjonering av nye Holviga barneskole.  
  
Status pr i dag er at; 

• Det er flere skoler i Grimstad som ikke har økonomi til å oppfylle lærernormen.  
 

• Det er flere skoler i Grimstad som ikke har kapasitet til å gjøre lovpålagte oppgaver. 
 

• Foreldre melder om at det ved flere skoler, kanskje alle, er det elever som ikke får 
spes.ped. tilbudet de trenger.  
 

• Foreldre melder om at det ved flere skoler, kanskje alle, er det elever som ikke får den 
lovfestede tilpassede opplæringen som kan forventes.  
 

• Skoler i Grimstad har funnet på «kreative» løsninger for å innfri kravene om tilpasset 
opplæring. Ikke for å omgå regelverket, men som et forsøk på å komme nærmere målet 
med begrensede ressurser. Det er få vinnere i en slik løsning, mange tapere.  
 

• Lærere melder om at det er mer unntak enn regelen i Grimstad-skolen at lærerne har 
kapasitet til å melde avvik.  
 

• De dramatiske nedskjæringene som er gjort i skolene de siste årene resulterer i at 
elevene i Grimstad-skolene ikke blir sett hverken sosialt eller faglig slik man kan 
forvente.  

  
Listen kunne vært lengre. Ingenting av dette er miljøarbeidernes-, lærernes-, fagledernes- eller 
rektorenes feil. De ansatte i Grimstad-skolen, på alle nivåer, står på og yter mer enn hva som kan 
forventes for barna og ungdommene i skolen. KFU takker de ansatte i skolene for innsatsen. Vi er 
imponert over hva de får til, på tross av – ikke på grunn av.  
  

Det er dere politikere som har mulighet og makt til å gjøre noe med dette.  
  
I prosessen rundt skolestruktur og dimensjonering av nye Holviga barneskole, mener Grimstad 
kommunale foreldreutvalg at;  

• Alle elevene i Grimstad-skolen skal ha likeverdig faglig tilbud av god kvalitet – uavhengig 
av hvilken skole de går på. Det må være førende for beslutningene som tas. 
 

• Alle elevene i Grimstad-skolen skal være sikret et trygt og godt skolemiljø, jf 
Opplæringslovens §9A, uavhengig av hvilken skole de går på.  
 

• De ansatte skal kjenne at de har kapasitet til å gjøre jobben sin så godt som de vet de kan, 
slik at de kan se elevene både faglig og sosialt, uavhengig av hvilken skole de arbeider 
ved.  
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• Midlene til skolesektoren i Grimstad må økes, selv om den demografiske utviklingen 
tilsier at det blir færre elever i skolen i årene som kommer. Om det ikke gjøres noe 
dramatisk nå vil de langvarige konsekvensene bli store og alvorlige. For lite fokus på 
tidlig innsats, gir store økonomiske kostnader om få år.   
 

• Beslutning om fremtidig skolestruktur må gi langsiktig forutsigbarhet for både elever, 
foreldre og ansatte i Grimstad-skolen. 
  

KFU består av representanter fra FAU’ene ved de ulike skolene. Det er svært forskjellige 
meninger blant FAU’ene om hva som er den beste skolestrukturen og dimensjoneringen av nye 
Holviga barneskole. KFU uttaler seg derfor om det som er overordnet disse konkrete 
spørsmålene og ønsker politikerne lykke til med drøftinger og vedtak som skal fattes.  
  
  
Grimstad, 09. september 2022 
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